
Zápisnica zo zasadnutia MsV č.4, zo dňa 18. septembra 2023, o 16,00 hod.,  zasadačka  

MsZ. 

Prítomní:  viď príloha Prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie. 

2.  Kontrola uznesení zo zasadnutia MsV č.4 zo dňa 14. júna 2023. 

3.  Rôzne:  
       3.1. Informácia o zasadnutí MsZ zo dňa 24. augusta 2023. 

       3.2. Podanie informácie o programe rokovania MsZ, ktoré sa uskutoční 

              21.septembra 2023. 

       3.3. Návrhy interpelácií k MsZ, ktoré sa uskutoční 21.septembra 2023. 
4.  Diskusia  
5.  Uznesenia 

6.  Záver 

 

K bodu č 1:  Zasadnutie otvoril a viedol predseda MsV č.4  Mgr. Branislav Grimm.  Navrhol 

program rokovania,  ktorí  členovia MsV  jednohlasne schválili. 

K bodu č. 2:  – kontrola uznesení zo dňa 14.6.2023:  

Uznesenie č.8/2023 – splnené: vyvolať pracovné rokovanie s vedúcim Oddelenia výstavby 

a dopravy - predsedu výboru na neformálnom stretnutí 21.augusta 2023 za prítomnosti p. 

Ivana Šteffeka konzultoval s vedúcim Oddelenia výstavby a dopravy na MsÚ Ing. 

Ferdinandom Bartalom oprávnené požiadavky MsV č.4 ohľadom rekonštrukcií, opráv, údržby 

miestnych komunikácii, ktoré sme mestu zaslali ešte  4.januára 2023 a plnenie požiadavky 

z participatívneho rozpočtu. P. Bartal je oboznámený s našimi požiadavkami, odpovedá na 

interpelácie (elektronicky ich predseda MsV preposiela členom MsV). Z debaty vyplynulo, že 

keby p. Bartal vyhovel všetkým požiadavkám MsV č.4 v tomto roku, neostali by mu finančné 

prostriedky na opravy, údržbu v ostatných častiach mesta - v každej časti mesta musí 

v priebehu roka niečo priebežne opraviť, vybudovať, rekonštruovať, aj iné mestské výbory 

majú požiadavky, ktoré musí riešiť. Je naklonený spolupráci s MsV č.4.    

Č.9/2023  - splnené: MsV č.4 poveruje predsedu výboru podaním písomných interpelácií na 

MsZ, ktoré sa uskutoční 22.6.2023. Interpelácie boli prednesené ústne a odovzdané mestu 

písomne i v elektronickej podobe. Vedúci oddelenia výstavby a dopravy p. Bartal odpovede 

zaslal elektronicky 27.7.2023. Následne boli preposlané členom MsV č.4. 

 

K bodu č. 3 – Rôzne: Predseda a poslanci MsZ za MsV č.4 podali členom výboru stručné 

informácie o programe rokovaní zasadnutí MsZ: 

3.1.   Informácia o zasadnutí MsZ zo dňa 24. augusta 2023  

a)      schválenie žiadosti o poskytnutie finančnej podpory na obnovu Zariadenia sociálnych 

služieb Senica (510 tis. – splácať 25 rokov) sa Domova sociálnych služieb a zariadenia 

pre seniorov Senica 1 279 tis. – splácať 25 rokov) zo ŠFRB. 

b)      odsúhlasenie úpravy nového VZN ohľadom odkúpenia nehnuteľností od OMS Arény 

a.s.(futbalového štadiónu) do majetku mesta, na základe požiadavky majetkovo-



právneho oddelenia MsÚ. Prerokovanie ponuky OMS Arena a.s. na predaj 408 kusov 

akcií  mesta Senica za 500 €, čo nie je pre mesto výhodné. Ich hodnota je vyše 1 mil. 

300 tis. €. Tento bod bol z programu stiahnutý. 

         c) primátor vyzval na podanie návrhov na riešenie parkovacej politiky mesta (trvalé 

            resp. dočasné parkovanie). 

3.2. Info o rokovaní MsZ, ktoré sa uskutoční 21.9. 2023: boli podané len informácie, ktoré 

súvisia s obvodom MsV č.4: 

a) prehľad plnenia príjmov a čerpania rozpočtu za 1.polrok 2023 

b) informácia o stave MHD (4 linky). Cez náš obvod ide linka č.1 – Poliklinika – Kunov -  

Agrostav - Štefánikova –  Okružná - SNP. Na linke č.1 je najviac cestujúcich v čase od 7,20 

hod. V roku 2023 plánujeme spoločnosť Arriva v spolupráci s Mestom Senica osadenie 

svetelných tabúľ popri iných aj na zastávke Cintorín.  

c) výročná správa Zariadenia sociálnych služieb Senica, n. o. za rok 2022. Finančná komisia 

je vzala na vedomie v neprítomnosti riaditeľky zariadenia. 

d) návrh zmeny VZN Mesta Senica o dani za užívanie státia vozidiel na trvalých resp. dočasných 

parkoviskách. 

3.3. Návrhy interpelácií k MsZ , ktoré sa uskutoční 21.9.2023: 

MsV č. 4 žiada o odpovede na otázky: 

1. Či sa pripravuje výstavba cestného spomaľovača na ulici SNP pred budovou mestských jasieľ 

smerom k cintorínu?  Ak áno, v akom asi časovom horizonte ? 

2. V akom časovom horizonte mesto plánuje vykonať skrášľovací rez – orezanie  konárov stromov na 

ulici SNP popri cintoríne smerom k spoločnosti Alchem? 

3. Vykoná Mesto Senica obnovu náterov na parkoviskách v obvode č. 4  a v akom časovom 

horizonte ? 

4. Na základe odpovede oddelenia výstavby MsÚ na našu otázku o výstavbe chodníka pred 

bytovým domom na Hollého ul.743, ktorú sme dostali 27.7.2023 (v roku 2011 malo mesto 

vydané právoplatné povolenie na výstavbu chodníka, ale občania s jeho výstavbou nesúhlasili 

a tak sa výstavba nerealizovala). MsV č.4 navrhuje oddeleniu výstavby a dopravy v 

spolupráci s dopravnou políciou opätovne predstaviť občanom tejto lokality na verejnom 

zhromaždení koncepciu riešenia dopravnej situácie, s dôrazom na zabezpečenie bezpečnosti 

na danej komunikácii.  

Otázka – V akom časovom termíne, by sa občanom podala informácia o možnosti riešenia 

dopravnej situácie pred bytovým domom na Hollého ul.743 ?  

5. MsV č. 4 navrhuje do rozpočtu pre budúci rok 2024 navýšenie financií do participatívneho 

rozpočtu z doterajšieho 1 € na 2 € na občana daného obvodu.  

Otázka – Plánuje mesto navýšenie participatívneho rozpočtu pre rok 2024 podľa návrhu MsV 

č. 4 ? 

6.  MsV č.4 navrhuje mestu Senica vypracovať návrh výstavby parkoviska pre dočasné státie 

medzi ulicami Hollého a Štefánikova za mestským múzeom.  

Otázka – V akom časovom horizonte by bolo možné predstaviť návrh občanom danej 

lokality?  



7. MsV č. 4 navrhuje vyvolať rokovanie s firmou Hílek a spol. o možnosti parkovania 

občanov v areáli jeho bývalej autoškoly na Hollého ul.  

Otázka – Bude mesto rokovať a ak áno, kedy sa dozvieme jeho výsledok ?  

8. MsV č. 4 navrhuje zaradiť do rozpočtu mesta pre budúci rok nasledovné akcie: 

a) Opravu schodov, zábradlia na Štefánikovej ul. k bývalému obchodu Jednota na Vŕšku. 

b) Oprava súsošia sochy Rodina pri bývalom obchode jednota na Vŕšku. 

c) Oprava tehlového plotu na starom cintoríne od ulice SNP. 

d) Osvetlenie starého cintorína. 

e) Rekonštrukcia ciest IBV Okružná, Komenského a Hollého ul. 

f) Vybudovanie polozapustených kontajnerov na Komenského, Hollého a Štefánikovej ul. 

g) Výmena lavičiek – Štefánikova, Hollého, SNP. 

h) Dobudovanie cesty – asfalt –betónový povrch, za benzínovou stanicou f. Alchem.  

Otázka – Ktoré návrhy bude mesto pre rok 2024 akceptovať ? 

 

K bodu č. 4 – Diskusia: 

Mgr. Marta Štítna – oboznámila členov výboru s doplnením hracích prvkov na detskom 

ihrisku medzi bytovými domami na Hollého ul. 754 -751. Výstavba bola realizovaná 

z participatívneho rozpočtu. 

 

K bodu č. 5 – Uznesenia:  

Uznesenie č. 9/2023: MsV č. 4 poveruje predsedu Mgr. B. Grimma podať na MsZ, ktoré sa 

uskutoční 2.9.2023 interpelácie v ústnej i písomnej podobe. 

 

K bodu č. 6 – Záver:  Predseda MsV č.4 poďakoval prítomným za aktívnu účasť na 

zasadnutí. 

 

Zapísal Mgr. Branislav Grimm,  

V Senici, 18.9.2023  

   

 

 

 

 


